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 روزنامه اقتصاد کیش

ورزشی

 بــه گزارش خبرنــگار اقتصاد 
کیش؛  در ســال ۱۳۶۰ ثمره زحمات 
پیشکســوتان طلیعه نوری گردید که 
چارچوب فعالیت باشگاه را متحول 
ســاخت  و نظام اداری شــورایی در 
باشــگاه پاس بندرلنگه تجلی یافت٬ 
بدین صــورت که هر ســاله اواخر 
مهرمــاه  ۵نفر اعضاء شــورا و ۲ نفر 
علــی البــدل بوســیله رای اعضاء، 
بازیکنان  و هواداران باشــگاه از میان 
کاندیداها جهت مدیریت  این باشگاه 
انتخاب می شوند . در سال ۱۳۷۰ طی 
جلسه شــورای وقت و تشکیل یک 
جلسه عمومی طرح دو سالانه نمودن 
انتخابات شــورا به تصویب رسید که 
تا امروز بدین گونه زیر نظر موســس 

و مدیر باشگاه اداره می شود.
طی مصوبه تربیت بدنی کشور 
در سال۱۳۶۲ مبنی بر الزام معرفی یک 
نفر به عنوان موسس باشگاه٬ شورای 
وقت طبق جلســات متعدد و بسیار 
سنگین با پیشکسوتان و بنیانگذاران 
باشگاه و جمعی از هواداران٬ یعقوب 
زمانی یکی از پیشکســوتان خوشنام  
باشــگاه را به عنوان موسس معرفی 

شد.
این باشــگاه تا کنون افتخارات 
فراوانــی در رشــته هــای فوتبال و 
بسکتبال و در رده های مختلف سنی 
کسب نموده است٬ از معرفی بازیکن 
به تیمهای مطرح کشــور و تیم ملی 
گرفته تا قهرمانی هــای مختلف در 
ســطح شهرستان و استان و راه یافتن 

به  مسابقات  کشوری است.

صلاح الدین غفوری نژاد رئیس 
فعلی هیئت مدیره باشگاه پاس بندر 
لنگه دارای مــدرک مربیگری درجه 
یک در رشــته بسکتبال است و سابقه 
بازیکنی،مربیگری و سرپرســتی تیم 
بسکتبال باشــگاه پاس را در کارنامه 
ورزشــی خود دارد. وی که حضور 
پیشکســوتان را در پیشــبرد اهداف 
باشــگاه پاس بسیار موثر ارزیابی می 
کنــد در گفــت و گو بــا خبرنگارما 
باشــگاه با ســابقه پاس را متعلق به 
شخص ویا گروهی خاص نمی داند 
و معتقد اســت دوام و فعالیت بیش 
از ۵۰ ساله باشگاه مرهون حمایت و 

پشتیبانی  مردم  است.
غفــوری نژاد در حــال حاضر  
رئیــس  اداره شــیلات شهرســتان 

بندرلنگه را در کارنامه خود دارد. 
گفتگو ما با رئیس هیات مدیره 
این باشگاه خوشنام و مردمی  بندر 

لنگه را در ادامه می خوانید:
امروز و پس از گذشت سال 
ها از شــروع فعالیت ، باشگاه 
دچار چه تغییراتی شــده است  
ودر چه رشــته های ورزشــی  

فعال است؟
امــروز باشــگاه پــاس بعد از 
تلاشــهای بسیار مسئولان و حمایت 
های گســترده مردمــی دارای زمین 
چمن طبیعــی، مصنوعــی و زمین 
فوتبال خاکی اســت. زمین بسکتبال 
روباز از جمله امکانات این باشگاه به 
علاوه داشتن سالنی با تمام تجهیزات 
و با استانداردهای بالا جهت برگزاری  

مسابقات  کشوری حتی در حد سوپر 
لیگ اســت. از دیگر امکانات جانبی 
باشــگاه می توان به رختکن؛ محلی 
بــرای اســتقرار داوران و ناظریــن، 
اســکرابر و تمام تجهیزات خوابگاه، 
ســاختمان ســه طبقه، دفتــر هیئت 
موســس و هیئت مدیره، تالار رو باز 
برای برگزاری مراسمات، نمازخانه، 
مسجد و دفاتر  امور اداری اشاره کرد. 
احداث زمین مناسب  برای فوتبال و 
والیبال ســاحلی از برنامه های دیگر 
توســعه فعالیت های باشــگاه پاس 

خواهد بود.
جمعا چه تعداد علاقمند به 
ورزش در رشــته های مختلف 
تحت نظارت و آموزش باشگاه 

قرار دارند ؟
در حال حاضر  در باشگاه پاس 
بیــش از ۲۰۰۰ نفر در رشــته های 
مختلف فوتبال، فوتســال، بسکتبال، 

و ... عضویت دارند.
افتخاراتی که باشــگاه  از 
پاس در ســطح کشور و منطقه 

کسب کرده است بفرمایید ؟
باشگاه فرهنگی ورزشی پاس که 
از سابقه و قدمت طولانی برخوردار 
است تاکنون افتخارات بسیارزیادی 
بویژه در رشته های فوتبال و بسکتبال 
داشته است . وورزشکاران زیادی را 
به جامعه حتی در ســطح ملی معرفی 
کرده اســت. باشــگاه پاس بیشــتر 
در رشــته های فوتبال، بســکتبال و 
در مقطعــی هم قایقرانــی عناوین و 
افتخارات بسیاری را در عرصه های 

مختلف کســب کرد . در ســنوات 
گذشــته باشگاه پاس موفق به کسب 
مقــام دوم قایقرانی بانوان در ســطح 
کشــور گردید. باشگاه پاس در رشته 
فوتبال قهرمان ســه دوره لیگ استان 
در مقطع بزرگســال، قهرمان جوانان 
استان، نایب قهرمان نوجوانان استان 

شده است . 
در رشته بستکبال هم مقام های 
استانی، قهرمانی جوانان و نوجوانان 
زیادی داشــتیم وموفق به کسب دو 
دوره قهرمانی بزرگســالان شدیم  . 
اما در رده بازیهای کشوری به عنوان 
زیرگروه دو بار مقام ســومی و دسته 
دو کشــوری جز 4 تیم صعود کننده 
بودیم.  مقام چهارمی لیگ بســکتبال 
کشور و در دسته دو، سومی کشور و 
در دســته یک، سومی کشور از دیگر 
افتخارات کسب شده بوده است . در 
رده جوانان در دو ســال گذشته مقام 
سوم کشوری را داشتیم  و امسال هم 
به مقام ســوم رســیدیم  و دو بار هم 
موفق به کســب جام اخلاق در رده 

جوانان کشوری شدیم.  
چه ورزشکاران مطرحی از 
این باشــگاه به عرصه ورزش 

کشور معرفی شده اند؟ 
شــاید حضور ذهن بــرای نام 
بردن تمامی افتخار آفرینان ورزشــی 
در باشگاه پاس را نداشته باشم اما در 
سالهای گذشته منصور محمدیان به  
اردوی  تیم ملی فوتبال بزرگســالان 
کشور دعوت  شد و بعد از آن عباس 
بنــا پور بــرای اردوهــا در رده پایه 

معرفی شــد. در مدرســه فوتبال هم 
استعدادهایی هستند که همه ساله در 
رده هــای مختلف  انتخاب و دعوت  

می شوند. 
در بســکتبال محمد رضا بهرام 
زاد هــم کاپیتــان تیم ملــی جوانان  
ایــران اعزامی به مصر لبنان و فیلیپین 
بــود و حمید رضا بهــرام زاد در رده 
جوانان  در تیم ملی حضور داشــت. 
برای اردوهای تیم ملی بســکتبال در 
رده های ســنی مختلف هم هر ساله 
بازیکنان زیــادی از باشــگاه اعزام 
مــی شــوند؛ الیاس راهبــر، مهدی 
پورچاوی، مبین مدرسی  هم از جمله 
استعدادهای درخشان  باشگاه بودند. 
منطقه بندر لنگــه از نظر  
اســتعداد های ورزشــی چه 
ظرفیت هایــی دارد و تا کنون 
چقدر از این اســتعدادها بهره 

برداری شده است؟
شهرســتان بندرلنگــه از لحاظ 
ورزشی اســتعدادهای بسیار خوبی 
دارد و در حالیکــه که هنوز امکانات 
خاصــی در شهرســتان وجود ندارد 
اما علاقمندان زیادی در رشــته های 
مختلف جذب و آمــوزش داده می 
شــوند. به عنوان مثال در رشته های 
قایقرانــی، بوکس، پــرورش اندام، 
کاراته اســتعدادهای بسیار خوبی در 
شهرســتان وجود دارد کــه نیازمند 
امکانات با ابزار و وســایل استاندارد 
هســتند تا بتوان این اســتعدادها را 

پرورش داد.  
به اســتعداد یابی از پایه 

چقدر اعتقــاد دارید؟ آیا در این 
زمینه اقدامی در باشــگاه پاس 

انجام شده است؟ 
اســاس کار در باشــگاه پاس 
اســتعداد یابــی از پایــه اســت و 
ورزشکاران ابتدا در شهرستان و بعد 
در اســتان و پس آن در سطح کشور 
فعالیــت خود را پی می گیرند. و همه 
این ها منوط به شــروع و یادگیری از 
پایه اســت. چندین سال است که در 
رده نوجوانــان، جوانان و در ســطح 
کشــوری در رشــته هــای مختلف 
ورزشــکار معرفی مــی کنیم و این 
موضوع نشــان از اهمیــت دادن  به 
اســتعدادیابی از پایه است. امکاناتی 
هم برای توســعه این موضوع در نظر 
گرفته شــده و به دنبال این هستیم که 
مدرســه فوتبال را به آکادمی فوتبال 
تبدیل کنیم ، امکانات آن وجود دارد 

و نیازمند اخذ مجوز هستیم.
*کمی درباره اهداف، برنامه ها 
و چشم انداز آینده باشگاه پاس برای 

توسعه فعالیت ها توضیح دهید  .
ایجاد زیر ســاخت هایی برای 
احداث ســالن بدنســازی و افزودن 
رشته های رزمی مثل کاراته و تکواندو 
و تنیس روی میز؛ ساخت سالن برای 
ورزش های ایروبیک و بدنســازی 
هوازی، ساخت پیســت راهپیمایی 
بــرای خانــواده و در صورت امکان 
ســاخت استخر همراه با امکانات آن 
برای اســتفاده خانواده هــا از برنامه 
های آینده برای افزایش رشــته های 

ورزشی در باشگاه پاس است.

استفاده از چه مربیانی در 
باشگاه برای آموزش علاقمندان 
به رشته های مختلف ورزشی 

اولویت به حساب می آید؟ 
خوشــبختانه در حــال حاضر 
در راســتای آموزش به جز امکانات 
موجود در باشــگاه مربیان ما بســیار 
کاربلد هســتند. مربیان ســطح یک، 
ســطح ملی، درجه ۲ و ۳ در باشگاه 
برای آموزش رده های مختلف سنی 
و در رشــته های ورزشــی مختلف 
حضور دارند و هدفمان این است که 
مربیان با علم روز آشنا باشند و هر نوع 
آموزشــی در فوتبال یا بسکتبال و ... 
لازم باشد ببینند و بتوانند در بالاترین 
سطح در مســابقات مختلف حضور 

داشته باشند و افتخار آفرینی کنند.
به ورزش  بانوان علاقمند 
در باشــگاه پاس چه جایگاهی 

دارند؟
از سال ۱۳۷۵ بســکتبال بانوان 
پــاس در مجموعــه خلیج فارس در 
ســالن اختصاصی و زیر نظر هیئت 
بســکتبال فعالیت خود را شروع کرد 
و پس از سه سال فعالیت توانست در 
سال ۱۳۷8 قهرمان لیگ بانوان استان 
شود و پس از آن به علت خرابی و نبود 
سالن مناســب فعالیت بانوان تعطیل 
شــد تا اینکه در ســال ۱۳98 مجددا 
فعالیت خود را شروع کرد و در فصل 
۱4۰۱-۱4۰۲ مینی بســکتبال بانوان 
نونهالان و جوانان توانســت قهرمان 
استان شود.علاوه بر این کمیته بانوان 
تشکیل شــده و هدف از تشکیل آن 

نهادینه کردن ورزش در خانواده ها به 
صورت خانوادگی است. امیدواریم 
بتوانیم برای حضور بانوان در ســایر 
رشته های ورزشــی مثل قایقرانی و 
... بــا توجه به کمبود امکانات منطقه 
شرایط را فراهم کنیم. خبر خوب این 
اســت که به تازگی 4 بازیکنی که از 
بانوان برای منتخب استان اعزام شده 
بودند برای استعداد درخشان کشوری 
انتخاب و بزودی به  مســابقات اعزام 
می شــوند.  همچنین به دلیل اهمیت 
حضور بانــوان در عرصــه ورزش 
کشــور در انتخابات دوسالانه ای که 
در باشــگاه پاس برگزار می شــود و 
یکی از اعضا از بانوان انتخاب و امروز 
نایب رئیس هیئت مدیره باشگاه یک 
خانم اســت. بانوان در باشگاه پاس 
فعالیت های چشــمگیری خصوصا 
در رشته بسکتبال دارند و امیدواریم 
با توســعه امکانات و در نظر گرفتن 
جایگاهی برای تمرین در سایر رشته 
های ورزشی شاهد حضور بانوان به 

صورت گسترده باشیم.
قوت  نقطــه  بزرگتریــن 

باشگاه پاس را چه می دانید؟
بزرگترین نقطه قوت باشــگاه 
پاس مردمی بودن آن اســت و دوام 
۵۳ ساله آن به خاطر هم این است که 
حمایت مردم همواره پایه و اســاس 

آن بوده است.
سپاس از شــما که در این 

گفت و گو شرکت کردید.
سپاسگزارم
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